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El Re facultà el batlle per signar la documentació 

Tot és a punt perquè 
Celrà tingui «la fàbrica» 

Per fi la mainada de Sant Gregori pogué tenir el tenir el seu Carnestoltes 
(Foto Gubau) 

Pel mal temps 

Carnaval 
a Sant 

SANT GREGORI (De la nostra 
corresponsal Carme Gu
bau).— Inicialment s'havia 
previst celebrar la diada del 
Carnestoltes el diumenge dia 
2 1 . Per començar-ho a am
bientar, el dia 14 va haver-hi 
una actuació de l'Àngel Da-
van, durant la qual, a piés de 
passar-s'ho tothom molt bé, 
els infants, amb la col·labora
ció entusiasta de la gent de 
sempre, varen començar a 
p repara r c a p - g r o s s o s i 
disfresses. 

El dia 21 no va poder-se fer 
la festa com s'havia previst: 
va ploure tot el dia i els actes 

endarrerit 
Gregori 

havien de fer-se a la plaça del 
poble, a l'aire lliure, entre 
d'altres coses perquè a Sant 
Gregori no hi ha un local 
adient. 

S'ha ajornat, però ha val
gut la pena: ha fet bon dia i 
l'assistència ha estat molt 
nombrosa. Els infants, verta- -
ders progagonistes d'aquesta 
festa, s'ho han passat molt 

' bé. Hi ha hagut una ballada 
de sardanes i s'han repartit 
trenta quilos de bunyols. Al 

•final, tot cantant, hem fet 
una gran rotllana, mentre al 
bell mig es cremava en Car
nestoltes. 

CELRÀ (Del nostre corresponsal, 
LI. Camps).— Amb l'acord pres 
pel consistori celranenc en ei de
curs del ple ordinari correspo
nent al present mes de febrer, 
hom pot dir que tot està enllestit 
perquè d'aquí a poc temps part 
de les instal·lacions i terrenys de 
l'antiga fàbrica d'extractes pas
sin a ésser de forma definitiva de 
propietat municipal. En efecte, 
després que els propietaris del 
complex «Extractes Curtientes, 
S.A.» i «Tableros Gerona, S.A.» 
lliuressin a l'Alcaldia els docu
ments necessaris per tal d'alçar 
a escriptura pública l'acord de 
cessió, l 'Ajuntament,delegà de 
forma expressa en l'esmentada 
sessió al batlle, Bartomeu Berna-
beu, perquè signi la documenta
ció escaient en representació del 
municipi. Recordem al lector que 
tal cessió ha estat possible mer
cès al conveni a què arribaren en 
el seu dia les dites empreses i 
l'ens local amb ocasió dels tre
balls de redacció del Pla General 
d'Ordenació de la vila. 

Entre d'altres temes de menor 
transcendència, es tractà també 
de la modificació del partit sani
tari del poble. Amb caràcter 
d'urgència i a instància de 
l'Ajuntament de Girona, en el ple 
s'acordà renunciar a les facul-

Després de la dimissió de Tantiga directiva 

L'Agrupació de Sardanistes 
de Caldes es renova 

CALDES DE MALAVELLA (Del 
nostre corresponsal. Mateu Ciu
rana).— Fa unes jornades infor
màvem els nostres lectors de la 
greu crisi per la qual passava 
l'Associació de Veïns de Caldes 
de Malavella. Doncs bé; la crisi ja 
ha passat. Sí, ha passat, ja que 
no s'ha pogut formar una nova 
junta rectora per manca de gent 
i, per tant, l'Associació ha^deixat 
d'existir a efectes pràctics. 

Sortosament una altra institu
ció de Caldes sembla ser que no 
seguirà el mateix camí. Ens es
tem referint a l'Agrupació de 
Sardanistes, que també ha tra
vessat una època en què la junta 
es queixava de la manca de gent 
amb ganes de col.laborar amb 
caires innovadors o almenys 
amb de continuïtat. Per tal motiu 
varen convocar una reunió de 
socis on presentaren la dimissió 

PLAI bR 
Ventalló i el Fluvià 

Fa un parell de dies em va trucar el batlle de Ventalló. Havia 
llegit el Plaça Major en el qual parlava del pas del riu Fluvià per so
ta de la carretera que va de la Bisbal a Figueres prop de Torroella 
de Fluvià. Jo deia, de passada, que no hi havia ni barana per pro
tegir els automobilistes. L'alcalde de Ventalló, amb més raó que 
un sant, em deia esverat: «ja només faltaria que hi posessin una 
barana perquè l'aigua ens arribés al damunt del campanar». I afe
gia: «aquells dies de les inundacions vaig anar tot el dia amb 
aigua fins al coll». 

Certament que tenen tota la raó, els de Ventalló. Ara, al-
nienys, l'aigua troba una sortida per la carretera i s'evita que el 
riu pugi encara més. Si hi hagués una barana, la brossa s'hi acu
mularia i la gent de Ventalló hauria de fugir corrent. Haig de reco
nèixer que se m'havia acudit que fos aquesta la causa de la man
ca de barana i em pensava que es tractava d'un abandonament, 
per altra banda força típic a les nostres carreteres. 

Deixem, doncs, la carretera sense baran^, que no crea proble
mes a gairebé ningú. Com em deia ei batlle de Ventalló, només 
una vegada s'hi va despistar un estranger, «perquè els qui som 
de la terra ho coneixem molt bé i no ens crea pas cap perill». I el 
que cal és que ben aviat es faci un projecte seriós, com ja deia 
l'altre dia. Hem de reconèixer que darrerament la Generalitat està 
fent un esforç digne de tota lloança per arranjar les nostres carre
teres. Jo, que sóc un home que m'agrada molt agafar el cotxe i 
voltar —és un vici com un altre, encara que molt car, cer
tament—, m'estic adonant que d'un temps cap aquí gairebé no hi 
ha cap carretera en la qual no s'estigui treballant, com a mínim 
per arranjar l'afermat. Esperem que un cop acabada aquesta fei-
rïa es comenci a treballar en obres més cares, però també molt 
necessàries. I entre aquestes, la del pont sobre el Fluvià. 

Pep Collell 

en pes, en esperar que sortissin 
un grup de persones que se'n 
volguessin fer càrrec. En aques
ta reunió el personal va lamentar 
molt que no sortís cap grup per 
ocupar el lloc, però ningú no s'hi 
va oferir. 

Passaren uns dies i hom temia 
que l'Agrupació anés pel mateix 
camí que l'A. de V., però per f i 

, una colla de socis, que en la seva 
gran majoria havien format part 
d'anteriors juntes, varen treure 
la cara i s'oferiren a fer-se'n càr
rec. 

Així, doncs, donem aquesta 
bona notícia als nostres lectors, i 
desitgem que els homes que re
giran els destins de l'Agrupació 
dugin a bon port els actes que 
tradicionalment s'han organit
zat: Festa Major, Aplec de Sar
danes, Concurs Sardanista, 
Aplec de Sant Maurici, audicions 
de sardanes, així com cursets 
per a l'ensenyament de la nostra 
dansa. Afegim, tanmateix, que 
ens han assabentat que estan 
disposats a escoltar els suggeri
ments de tota la gent i que espe
ren col·laboració, sobretot per 
part del jovent del poble. 

Concurs de redacció 
a Anglès 
ANGLÈS (Del nostre correspon
sal, Francesc Bonaventura). — 
L'agrupació sardanista «Flori-
cel» convoca un concurs de re
dacció al qual hi poden participar 
tots els nois i noies de la vila, 
compresos en un dels dos grups: 
a) de 8 a 1 2 anys, b) de 1 3 a 1 7 
anys. 

El tema a tractar és «la Sarda
na». Hi haurà un premi per a ca
da un dels dos grups, el qual 
consistirà en un lot de llibres a 
escollir per valor de 3 .000 ptes. 

Les redaccions premiades se
ran publicades al programa de 
l'Aplec d'enguany. 
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En poc temps part de la fàbrica passarà 
tats de tipus mèdic, veterinari i 
farmacèutic de què gaudia el 
municipi celranenc en el terme 
de Campdorà, a favor del gironí. 
Aquesta mesura és justificada 
pel fet de voler equiparar el partit 
sanitari del sector amb els límits 
geogràfics dels respectius ter
mes municipals, car Campdorà 
ja fa anys que fou annexionat a 

a ser domini municipal (Foto Camps) 

Girona. 
En un altre punt de l'ordre del 

dia es decidí convocar els veïns 
de diversos barris de la població 
que han demanat l'ampliació de' 
la xarxa d'aigües, per ta l ; 
d'assabentar-los de les caracte-' 
rístiques dels projectes, despe
ses i endegament de les instal·la
cions. 

Diferents taules s'instal·laren a Arbúcies, poble on l'Ajuntament ha estat 
el primer d'Espanya a adherir-se a la campanya de Justícia i Pau (Foto 

Iglesias) 

Campanya 0 '7% 

El poble d'Arbúcies 
ajuda el Tercer Món 

tal de recollir la major quanti
tat de signatures possibles. 
També al migdia, i per tal 
d'animar la campanya, es 
passaren una colla d'àudio-
visuals en una sala de la 
biblioteca. 

Aquesta campanya conti
nuarà diumenge, al final de la 
qual es farà un recompte dels 
adherits. 

Entre els nombrosos adhe
rits a la campanya cal esmen
tar la Penya Barcelonista 
d'Arbúcies, la Llar del Jubilat, 
la parròquia i l 'Ajuntament 
d'Arbúcies. 

ARBÚCIES (Del nostre cor
responsal Josep M"" Igle
sias).— Diumenge passat va 
tenir lloc a Arbúcies una in
tensa campanya de recollida 
de signatures, dins r«obje.c-
tiu del 0 '7%» d'ajuda al ter
cer Món. 

Aquesta campanya, que 
es tà p r o m o c i o n a d a per 
«Justícia i Pau», ha tingut un 
ampli ressò a Arbúcies, i han 
estat moltes les entitats lo
cals que s'hi han adherit. 

Els organitzadors d'aques
ta campanya varen col·locar 
diferents taules al carrer per 

AJUNTAMENT 
DE 

SANTA COLOMA DE FARNERS 
(GIRONA) 

ANUNCI 
Aprovat inicialment pel Ple extraordinari d'aquest 

Ajuntament en la sessió celebrada el dia vint-i-dos de 
gener. l'Annex al projecte d'urbanització dels vials del 
Pla del Cementiri (perllongació del carrer Vic), pe! pre
sent anunci se sotmet a informació pública durant el ter
mini d un mes. de conformitat amb el que estableix Far 
ticle 141 del Reglament de Planejament Urbanístic de 
23 de juny del 1978. 

Santa Coloma de Farners. 19 de febrer de 1982 
L'ALCALDE 

Jordi Iglesias i Massupt 
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